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 21.2214/Io 

 14 december 2021 
 Goedgekeurde versie 
 
Verslag openbare deel van de 166e bijeenkomst raad FHML  

d.d. dinsdag 9 november 2021 

Aanwezig: zie presentielijst 

 

1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 165e 
bijeenkomst d.d. 12 oktober 2021 
-21.1952o – d.d. 02-11-21 – verslag met bijlagen 

 
Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk: 21.1952/Io. 
 
2a Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag  

Er zijn geen opmerkingen. 
 
3 Mededelingen decaan 

A. Schols introduceert S. Kremers, de nieuwe vice-decaan van de FHML. 
Met de komst van S. Kremers als opvolger van N. de Vries hebben een aantal wijzigingen 
plaatsgevonden in de portefeuilleverdeling en zijn portefeuilles op onderdelen geherformuleerd. 

Voor wat betreft de terminologie is er een onderscheid tussen de Engelse en Nederlandstalige 
benaming van de individuele bestuursleden. In het Engels worden, conform de andere faculteiten 
de termen Dean, Deputy Dean en Vice-dean gehanteerd. In het NL worden, conform de Maastricht 
UMC+ overeenkomst, de termen decaan, vice-decaan en portefeuillehouder gehanteerd. 

De nieuwe portefeuilleverdeling is als volgt:  

Annemie Schols: Dean: Integral O&O responsibility+ Integration Research & Clinics,   

                                  strategic (inter)national collaborations 
Stef Kremers:  Deputy Dean + Prevention, HR-Recognition and Rewards 

Mirjam oude Egbrink: Vice-dean Education 
Joachim Wildberger:  Vice-dean Core facilities 
Jos Prickaerts:  Vice-dean Impact & Infrastructure 

 
4 Introductie vice-decaan prof.dr. S. Kremers 
S. Kremers stelt zich voor. 
 
Hij studeerde Gezondheidswetenschappen aan de Universiteit Maastricht in de jaren 90, 
promoveerde in 2002, werd geselecteerd voor het Toptalenten-programma en is in 2013 benoemd 
tot profileringshoogleraar Preventie van Obesitas. Sinds 2017 is hij divisieleider binnen de 

onderzoeksschool NUTRIM. In 2018 werd hij benoemd tot voorzitter van de vakgroep 
Gezondheidsbevordering en tot vakhoogleraar Gezondheidsbevordering. Naast HR-Erkennen & 
Waarderen is Preventie dan ook onderdeel van zijn portefeuille. Daarnaast vindt hij het doen van 
onderzoek en het geven van onderwijs van belang en interessant. Dat zal hij dan ook tijdens zijn 

bestuurslidmaatschap continueren.  
 
5 COVID-19 

De decaan informeert de raad over de zorgen in de Limburgse ziekenhuizen naar aanleiding van de 
oplopende druk op de zorg vanwege toename opname COVID-19 patiënten. Alle bestuurders, 
waaronder het Maastricht UMC+, hebben daarom een gezamenlijke brandbrief geschreven aan de 

Minister. De voorzitter van de Raad van Bestuur van het Maastricht UMC+, H. Mertens, zal 
vanavond de brief toelichten in een uitzending van het talkshowprogramma Jinek.  
 
Het onderzoek en onderwijs gaat vooralsnog door conform de huidige situatie/maatregelen, in 

afwachting van de persconferentie. De Bachelor Open Dag afgelopen weekend was ondanks de 

aanpassing vanwege Covid-19 een groot succes.  
 

M. oude Egbrink geeft aan dat de verschoningsregels voor het onderwijs in periode 2 gehandhaafd 
blijven. Het College van Bestuur zal een dezer dagen communiceren over hoe om te gaan met 
verkoudheidsklachten bij studenten zowel voor het on campus bijwonen van tutorgroepen als voor 
deelname aan toetsen. Verder is op UM-niveau besloten dat er vanaf periode 2 geen online 

alternatief meer aangeboden wordt bij het missen van toetsen. 
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Desgevraagd geeft M. oude Egbrink aan, dat als de overheid besluit dat het onderwijs niet meer on 
campus mag plaatsvinden, er een alternatief plan klaarligt.  

Naar aanleiding van een vraag geeft de directeur FHML aan dat eventueel naar aanleiding van de 
persconferentie van vrijdag 12 november 2021 besluitvorming aangaande het in- en uitchecken in 
de gebouwen zal plaatsvinden door het College van Bestuur. 
 

6 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 

De decaan geeft aan dat er geen ontwikkelingen te melden zijn. 
 

7a Begroting FHML 2022-2026 
-21.2130/I – d.d. 09-11-21 – verslag Begrotingscommissie Raad FHML d.d. 8 november 2021 
-21.2168 – d.d. 08-11-21 – inhoudelijke vragen Begrotingscommissie Raad FHML over de  

         (concept) Begroting FHML 2022 
-21.1985/I – d.d. 28-10-21 – concept begroting 
 
P. Schoonbrood, afdelingshoofd Control FHML, houdt een presentatie over de Begroting FHML 

2022-2026. De sheets zijn toegevoegd aan het openbaar deel van het verslag met kenmerk 
21.2225. 
 

De raad spreekt zijn waardering uit voor de heldere en gedetailleerde inhoud van de voorliggende 
begroting, de detailbespreking in de Begrotingscommissie Raad FHML met de directeur FHML en de 
in de raad gehouden presentaties door P. Schoonbrood, afdelingshoofd Financial Control. 

 
Op basis van de gevoerde besprekingen en de gegeven toelichtingen bij de voorliggende 
documenten, stemt de raad in met de hoofdlijnen van de begroting FHML 2022-2026 en adviseert 
positief over de inhoud. 

 
7b Uitwerking model toewijzing opbrengsten en kosten reguliere onderwijsactiviteiten 
voor de begroting 2022 

De directeur geeft een toelichting. 
 
Met de medezeggenschaporganen zijn in het verleden afspraken gemaakt over het geven van 
inzicht in de voor het reguliere onderwijs beschikbare middelen en de kosten van dat reguliere 

onderwijs. Door middel van de voorliggende brief wordt de raad geïnformeerd over de begrote 
opbrengsten en kosten reguliere onderwijsactiviteiten voor 2022. In 2022 zijn er meer kosten dan 
middelen. De oorzaak hiervan is de forse inzet van de Bestemde Reserve van de 

Kwaliteitsafspraken. 
 
8 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 

 
9 Rondvraag 
De raad vraagt naar de stand van zaken omtrent het initiatief ‘Erkennen & Waarderen’ met 

betrekking tot het OBP. De vice-decaan geeft aan dat hij dit onderdeel overneemt van N. de Vries. 
N. de Vries heeft het punt met betrekking tot het OBP aangekaart bij het College van Bestuur. Te 
zijner tijd zal de raad hierover geïnformeerd worden.  

 
De raad en met name de studentgeleding geeft aan dat er signalen zijn dat er studenten kampen 
met hun mentale gezondheid en vraagt of en hoe het Bestuur FHML dit monitort. M. oude Egbrink 
geeft aan dat er extra studieadviseurs zijn ingehuurd om bepaalde kwetsbare studenten actief te 

benaderen. Er worden ook extra middelen beschikbaar gesteld voor sociale activiteiten voor 
studenten. Met name de programmacoördinatoren zijn hierbij betrokken. De decaan verneemt 
graag ideeën/suggesties van de studenten. 

De studentgeleding heeft ook in de wandelgangen vernomen dat er lange wachttijden zijn voor 
studentpsychologen. M. oude Egbrink zal dit navragen en eventueel aankaarten bij het College 
van Bestuur, omdat in het kader van de Kwaliteitsafspraken middelen centraal zijn gehouden ten 

behoeve van het wegwerken van wachtlijsten bij studentpsychologen. 
 
Kim Luyten 

 

 

 

 


